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Gemeentebestuur Boortmeerbeek 
Pastorijstraat 2 
3190 Boortmeerbeek 
Tel.: 015/51.82.04 
Fax: 015/51.27.64 

 
 

Verslag van de MAR van 7 december 2022 
 
 
Aanwezig: 
Julien Chaubet, voorzitter 
Karin Derua, burgemeester 
Gitta Horemans, milieuambtenaar a.i. 
Frans Dhaenens  
Herman Van Bever  
Jeroen Vanveerdeghem  
Lieve Stoops 
 
Afwezig 
Friedel Pas  
Steven D’Hont 
Marijke Doms  
Nieke Baudet 
 
Verontschuldigd:  
Audrey Bogaerts, schepen van milieu 
Roger Swinnen 
Ann Morissens  
 

 
Agenda: 
1) Verslag MAR 15 september 2022 
2) Opvolging adviespunten MAR 

a) Project Schiplaken Groene Long Bosuiltjes 
b) Project Voedselverspilling 
c) Corridors 
d) Weerts 
e) Molenbeek: aankoop gronden  
f) Budget Sluisje op de Leibeek 
g) Waterzuiveringsstation stand van zaken 
h) RUP Goorbeek 
i) Kaalkap 7 bunder 
j) Droogteproblematiek 
k) Oproep nieuwe leden MAR 

3) werkpunten 2022 
a) Zwerfvuilactie evaluatie 
b) Bijenwerkgroep: initiatieven 
c) Nacht van de Duisternis 
d) Amfibieënoverzetactie 
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e) MAR actieplan 
f) Werkpunten 2023 voorbereiden 

4) Mededelingen van de gemeente  
5) Punten van de natuur 
6) Varia 
 
 

 
 
1. Verslag MAR 15 september 2022 
De vergadering keurt het verslag van de MAR van 15 september 2022 goed. 
 
Volgende vergadering 25/01. 
 
 
2. Opvolging adviespunten MAR 

a) Project Schiplaken Groene Long Bosuiltjes 
Hier wachten we nog de uitspraak van de rechtbank af  betreffende deze gronden en dan pas 
kunnen we beslissen om deze gronden aan te kopen al dan niet.  
Plan is om weg van de kerk naar de Gottendijsdreef te maken zodat de kinderen veilig 
kunnen doorsteken. Als het dure gronden zijn, kan de gemeente dat echter niet betalen. 
Als we ze wel kunnen kopen, zal er ook een stukje parking moeten zijn. Bovendien zijn de 
plannen van de school ook nog in beweging, daar moeten onze plannen op worden 
aangepast.  
Er wordt gewacht op de volgende stappen van het proces. 

 
b) Project Voedselverspilling 

Scholenproject: Marijke / Friedel 
Marijke en Friedel zijn er niet, dus geen stand van zaken. 

 
c) Groene corridors door gemeente 

Hier is niet veel rond gebeurd ondertussen. Ook het veldbezoek is nog niet gebeurd. 
Alle plannen (bestaande + in opmaak zijnde) dienen eens over elkaar gelegd te worden: 
bijvoorbeeld de plannen van – corridors – trage wegen – landschapskamers – principe van 
bereikbaarheid – en daarna moet de balans opgemaakt worden. 
 
Met het project Ravestein zal er ook een behoefte aan wandelwegen doorheen het hele 
grondgebied gecreëerd worden. Ook wegen parallel met de Dijle. Alle wandelwegen staan 
loodrecht op de Dijle 
Er dient ook rekening gehouden te worden met opmerkingen van inwoners. 
 
Ideeën uit de corridors dienen ook meegenomen te worden in het Trage wegen project.  
Onderhoud van de wegen moet ook door aangelanden gebeuren.  
 
Nog te bekijken wegje volgens Herman: Vanuit Kallebeekstraat aanzet naar weide en geeft 
mogelijk toegang tot bos naast de spoorweg…. 

 
d) Omgevingsvergunning Weerts 

De gemeente is vorige week in beroep gegaan, gemeente Haacht ook, natuurpunt Oost-
Brabant ook. De BBL zou ook in beroep gaan. 
Gemeente heeft zowel schorsing van de vergunning als vernietiging gevraagd. 
NPOB heeft ingezet op de effecten, natuurtoetsen, stikstofdepositie, mobiliteit… 
Dit is een project niet geschikt voor die locatie. Zou best op regionaal niveau moeten 
besproken worden. 
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e) Molenbeek: aankoop gronden 
Compromis is er – cowala beslissing zal in januari zijn. Maar ook al is cowala negatief, zou het 
project toch doorgezet worden..    

 
f) Budget Sluisje 
Cowala : projectje met sluisje op de Leibeek: hiervoor is budget voorzien en is grotendeels 
gesubsidieerd. Een deel zal door de gemeente betaald worden en een deel door Natuurpunt. 

 
g) Waterzuivering stavaza 

Dossier is nog lopende na wijzigingslus. Er zijn ondertussen twee passende beoordelingen 
toegevoegd. POVC vond plaats op 6/12. 
De RWZI overstroomt regelmatig. Dan ligt het telkens stil. 
Lozing zou niet in natuurgebied mogen komen, zou verder weg op een andere locatie 
moeten geloosd worden.  
Eventueel rechtstreeks in de Dijle lozen. Er wordt met Europese subsidies aan dat gebied 
gewerkt, doelstellingen zouden gehaald moeten worden. 
Wordt vervolgd.  
 

h) RUP Goorbeek  
RUP zal definitief afgeklopt worden in januari.  
De problematiek van de ontbrekende riolering van Camping Dageraad werd aangehaald. Er 
wordt aanbevolen om hiervoor een oplossing te zoeken. 
 

i) Kappingen Zevenbunderbos – opvolging door ANB 
De laatste stand van zaken is dat Natuurinspectie een handhavingstraject heeft opgestart en 
er door Natuurinspectie een PV werd opgemaakt. Dit PV werd aan het parket bezorgd. 
Meer informatie konden zij ons niet geven. 

 
j) droogteproblematiek 
Het probleem van de droogteproblematiek mogen we niet uit het oog verliezen, hoewel het nu 
weer een nattere periode is. 
Kunnen we meer water vasthouden? Wat kunnen we als gemeente hiervoor doen?  
Cowala-project. In Dijle-Zennebekken rapport.  
Spaarbekkens aanleggen.  
Hoe gaan we dit aanpakken. 
Zou in hemelwaterplan moeten komen. Wordt door Fluvius gedaan. 
In kader van integraal project Weesbeek rond werken (meandering en vernatting aan werken, 
meer waterberging nodig). Ravestein ook. Gebruiken voor vernatting.  
Tot een gecoördineerd project komen. 
Bekkencomité Weesbeek (Katrien Piessens) zou moeten samenzitten met alle partners – 
bovengemeentelijk hierover samenzitten. Om meer berging hogerop te krijgen. ‘De haarvaten 
opvullen’.  
MAR vraagt: Gemeente suggereert aan Bekkencomite om samen te zitten. 
 
k) Oproep nieuwe leden MAR 

Er mag wel een oproep gedaan worden voor nieuwe leden – cfr de statuten (zie rode lijntjes) 
 
3. Werkpunten 2022 

a) Zwerfvuilactie: evaluatie 
Zaterdag 17 september 2022 was het World Cleanup Day. 
Evaluatie: Er was niet veel volk – wel veel regen:  
Volgend jaar dienen we ook duidelijk te communiceren dat dat ook voor kinderen is en dat er 
ook specifiek materiaal is voor hen om te ruimen. 
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b) Bijenwerkgroep: initiatieven (Jeroen) 

Zal verder gezet worden in 2023 
 

c) Nacht van de Duisternis: evaluatie 
Zaterdag 8 oktober 2022. 20u 

De organisatie hiervan is veel aan het worden voor Natuurpunt door combinatie met andere 
projecten. Kunnen we misschien in een nieuw kleedje steken volgend jaar. 

 
d) Amfibieënoverzetactie 

Dit zal opgenomen worden in de vergadering van Natuurpunt 
 

e) MAR actieplan 
Dit punt wordt niet besproken. 
 

f) Werkpunten 2023 voorbereiden 
 
- Zwerfvuilactie – volgend jaar duidelijk zeggen dat het voor kinderen is.  
- Bijenwerkgroep 
- Nacht van de duisternis- is nogal veel voor NP aan het worden – new look 
- amfibieënactie 
 

4) Mededelingen van de gemeente  
a) Energie coördinator  
De energiecoördinator van Interleuven is langs geweest in alle gebouwen en heeft een aantal 
voorstellen gedaan voor quickwins in de gebouwen. Deze staan op het college. 
b) Straatlichten branden nog heel de nacht, maar voor het doven is een akkoord nodig van 

alle omliggende gemeenten. Mechelen wil niet afschakelen om 23u. Dus nu zou het 
manueel moeten gebeuren. Er wordt nog gekeken naar oplossingen. 

 
5) Nieuws van de natuur 

a) Bomenlijst: lijst van NP Kortrijk zal Frans doorsturen als nieuwe leidraad 
b) Integrale Weesbeek goed coördineren 
c) Premies knotten van wilgen en KLE op privéterrein = onbestaande .  Zou moeten 

overwogen worden in het kader van bescherming van het landschap (zeker in PHD als 
cultuurlandschap) 

 
6) Varia 

 
- Rivierenland/ Onthaalpoort 

het principe voor onderzoek naar deze onthaalpoort is goedgekeurd door de 
gemeenteraad. 
De advocaat van de gemeente zal het legaat juridisch nakijken om te weten welke 
stappen we kunnen ondernemen. Zodat we alles gerechtelijk in handen hebben. 
Natuurpunt is hier ook stevig mee bezig. Belangrijk op verschillende punten; Erfgoed, 
landschapsecologie,…familieleden van de legaatgevers zijn akkoord. 
Vissers zijn ook akkoord. 

 
- Bij Garage Vanderborcht werden er wadi’s aanbevolen door de MAR maar er zijn enkel 

kiezels. Kan dit nagegaan worden.  
Karin zal dit nog eens met Pieter opnemen. Cfr advies van de MAR. 
 

- Skatepark kallebeekstraat 3 -deze skateramp moet weg, er wordt gezocht naar een andere 
locatie. 
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- Groepsaankoop hemelwaterinfrastructuur: de gemeente tekende in op dit project van 

Interleuven. Er zal een werkgroep gestart worden voor het aanstellen van de aannemers. Als 
er kandidaten zijn van de MAR om hier mee in te stappen, zeer welkom. 

 
- DATA vergaderingen 2023 

25/1, 16/3, 25/5, 13/9, 22/11 
 


